

## Protokoll fört vid styrelsemöte nr 3 - 19/20 med Alingsås Handbollklubb

Tid: Tisdag 10/9 2019 kl. 18.00-20.00  
Plats: AHK

Närvarande: Ulrica Granqvist, Therese Sonesson, Richard Fredriksson, Per Ottosson,  
Anders Atterling, Karin Axelsson

Frånvarande: Julia Härnälv

### 1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning

Richard Fredriksson hälsade välkommen och öppnade mötet. Den föreslagna dagordningen fastställdes.

### 2. Val av justeringsmän

Per Ottosson valdes att justera protokollet.

### 3. Integrationsprojektet

Jan Marklund summerade status på integrationsprojektet och visade boken som tagits fram. Vi är mycket stolta över projektet och oerhört tacksamma för alla som varit och är inblandade.

### 4. Kansli och organisation:

- a. Nytt möte med kansli genomförs. Therese och Richard leder och genomför.
- b. Lönesamtal efterfrågas. **Richard ansvarig**
- c. Kommittéer och dess arbete diskuterades.
  - Therese tar samtal med Martin L kring ungdomsverksamheten
  - Per O tar rollen för att sondera & etablera en herrsektion som skall finnas enligt §15 i stadgarna. Hur/när får vi detta på plats.
- d. Årshjul behöver uppdateras och implementeras.
- e. Styrelsen gav OK på pressrelease gällande Christers roll. Richard läser.
- f. Johan Nilsson går in 50% på ungdomssidan t.o.m. jul-19 och stöttar Martin med utveckling. Korttidskontrakt jämte handbollen.

### 5. Ekonomi

- a. Karin redogjorde aktuell status. Ser mycket bra ut pga SM-finalerna.

### 6. Partners

- a. Utveckling/status av Partnerlounge inför säsongen?

### 7. Handboll

- a. **UK**
  - i. Mycket lyckad kick-off. Närmare 400 ungdomar var med.
  - ii. 4 ledarträffar inplanerade under säsongen. 16/8, 15/11, 21/2, maj/juni-20. Mycket bra.
- b. **DK**
  - i. Genomfört första mötet. Fortfarande otydligt kring kommitténs roll.
- c. **Elit**
- d. **Potatiscupen.**

- e. **SEH**
    - i. Kort rapport från SEH-mötet den 30-31/8
  - f. **Övrigt:**
    - i. IFK Skövdes styrelse vill träffas för utbyte av idéer och tankar i samband med hemmamatchen i Estrad. Therese, Anders och Richard välkomnar dom.
- 8. Projekt**
- a. **Fylla Estrad**
  - b. **Integrationsprojektet**
    - i. Boksläpp samt medverkan på Bokmässan i Göteborg
  - c. **Värdegrund**
  - d. **Vision 2023**
- 9. Övriga frågor**
- Nytt avtal med Estrad på gång. Anders A och Maria S koordinerar.
- 10. Datum för kommande styrelsemöten**
- Tisdag 8/10; Tisdag 12/11; Tisdag 10/12  
Tisdag 14/1; Tisdag 18/2; Tisdag 10/3; Tisdag 21/4; Tisdag 12/5
- 11. Mötets avslutande**
- Richard Fredriksson förklarade därefter mötet för avslutat.

**Vid protokollet:**

Richard Fredriksson

**Justeras:**

Per Ottosson

**Ordförande för mötet:**

Richard Fredriksson